

## **南區區議會（2004–2007）特別會議議程**

### **Agenda for the Special Meeting of the Southern District Council (SDC) (2004–2007)**

|  |   |
|--|---|
| 日期：2005年1月25日<br>(星期二)                     | Date: Tuesday, 25 January 2005  |
| 時間：下午二時三十分                                 | Time: 2:30 p.m.   |
| 地點：香港香港仔<br>香港仔海傍道3號<br>逸港居一字樓<br>南區區議會會議室 | Venue: SDC Conference Room<br>1/F, Ocean Court,<br>3 Aberdeen Praya Road,<br>Aberdeen, Hong Kong. |

### **議程 Agenda**

- 一、 討論於2005年1月12日發表的《施政報告》  
(議會文件16/2005號 – 已於1月12日送交各議員)
1. Discussion on the Policy Address Published on 12 January 2005  
(SDC Paper No. 16/2005 – Sent to DC members on 12 January 2005)
  
- 二、 南區區議會撥款申請：南區健康城市推廣活動（修訂預算）  
(議會文件17/2005號)
2. Application for DC Funds: Activities on Healthy City Promotion  
(Budget Revision)  
(SDC Paper No. 17/2005)
  
- 三、 南區區議會撥款申請：南區康樂體育促進會活動  
(議會文件18/2005號)
3. Application for DC Funds: Activities of the Southern District  
Recreation and Sports Council  
(SDC Paper No. 18/2005)
  
- 四、 南區區議會撥款申請：香港仔、田灣、石排灣及置富分區委員會活動  
(議會文件19/2005號)
4. Application for DC Funds: Activities of the Aberdeen, Tin Wan, Shek  
Pai Wan and Chi Fu Area Committee  
(SDC Paper No. 19/2005)
  
- 五、 檢討《版權條例》的若干條文  
(議會文件20/2005號)
5. Review of Certain Provisions of Copyright Ordinance  
(SDC Paper No. 20/2005)

六、 有關修訂《漁業保護條例》（第171章）以設立機制規管香港水域捕魚活動的諮詢文件

（議會文件 21/2005 號）

6. Proposed Amendments of the Fisheries Protection Ordinance, Cap. 171 for the Establishment of a Regulatory Framework for Fishing Activities in Hong Kong Waters  
(SDC Paper No. 21/2005)

七、 其他事項

7. Any Other Business

(a) 南區區議會議員與立法會議員會面及午宴

SDC Members' Meeting-cum-luncheon with Legislative Council Members

南區區議會秘書處

2005 年 1 月

Southern District Council Secretariat

January 2005

歡迎公眾人士旁聽上述會議。公眾人士如欲索取上述討論事項的會議紀錄，請於辦公時間內致電 2814 5800 與區議會秘書處聯絡。

Members of the public who intend to sit in on the above meeting and require simultaneous interpretation service or who wish to have an English version of the minutes of the above meeting on any specific items, please contact the Southern District Council Secretariat at 2814 5800 during office hours and for the former at least three days before meeting for necessary arrangement.